

# BUFFALO BILL'S WILD WEST SHOW

DINNER SHOW SPECTACULAR

WITH MICKEY & FRIENDS!

11 MILLIONS DE SPECTATEURS  
WILD WEST SHOW

DÎNER-SPECTACLE  
LA LÉGENDE DE BUFFALO BILL...  
AVEC MICKEY ET SES AMIS !

18:30 & 21:30\*\*  
TEL. 01 60 45 71 00



\* Taux de satisfaction des spectateurs très satisfaits du spectacle « La Légende de Buffalo Bill... avec Mickey et ses amis ! » : 397 personnes qui ont répondu très et complètement satisfaits en juillet 2017. Source Disneyland® Paris.

\*\* Percentage of Guests who said they were very satisfied with the show "Buffalo Bill's Wild West Show... with Mickey & Friends", 397 people surveyed in July 2017. Source Disneyland Paris.



DisneyVillage.fr

\*\* Du vendredi au mardi, sauf à certaines dates, nous conseillons de consulter. Déconseillé aux personnes souffrant d'allergies et d'asthme.

\*\* From Friday to Tuesday, except on certain dates, please consult us. Not recommended for Guests who suffer from allergies and asthma.



## 22 & 23 / 02 WEEK-END BLUES



BILLY BOB'S

### WEEK-END BLUES + BILLY BOB'S COUNTRY WESTERN SALOON

Disney Village présente la 11ème édition de son week-end blues : deux soirées musicales exceptionnelles à ne pas manquer au Billy Bob's !  
Vendredi 22 février, dès 20:45, soirées blues au masculin avec Magic Buck, Nico Chona & The Freshthones et Johnny Gallagher.  
Samedi 23 février, à partir de 20:45, place à la soirée blues au féminin avec Beehann, Tia et Anastasia René accompagnée de Chris Bergson Band.

Disney Village hosts its 11th blues week-end on Friday 22 and Saturday 23 February. Friday is an all-male night with artists Magic Buck, Nico Chona & The Freshthones and Johnny Gallagher., while Saturday is all female with Beehann, Tia and Anastasia René with the Chris Bergson Band! An outstanding event! Concerts at 8.45pm.

ACCÈS ET CONCERTS GRATUITS

FREE ACCESS AND LIVE CONCERTS

	QUAND / WHEN	HORAIRES / TIMES	MUSIQUE / MUSIC
<b>CONCERTS +</b>			
NEAL BLACK & JANET MARTIN	VENDREDI / FRIDAY 01	22:00	BLUES COUNTRY ROCK
DJ RESIDENT		23:30	Billy Bob's Music Party** - Hits
HAWA SOW & THE SOUL SEEDERS	SAMEDI / SATURDAY 02	22:00	SOUL
DJ ALBAN		23:30	Billy Bob's Music Party** - Hits
MORGANE & JEFF	VENDREDI / FRIDAY 08	22:00	AMERICANA
DJ RESIDENT		23:30	Billy Bob's Music Party** - Hits
FREAKY BILLY	SAMEDI / SATURDAY 09	22:00	ROCK VINTAGE
DJ LAURANT L		23:30	Billy Bob's Music Party** - Electro
DZETA	VENDREDI / FRIDAY 15	22:00	POP ROCK
DJ LAURANT L		23:30	Billy Bob's Music Party** - Electro
OSCAR	SAMEDI / SATURDAY 16	22:00	POP ROCK
DJ RON ANKA		23:30	Billy Bob's Music Party** - Hits
MAGIC BUCK	VENDREDI / FRIDAY 22	20:45	WEEK-END BLUES
NICO CHONA & THE FRESHTHONES		21:30	
JOHNNY GALLAGHER		23:00	
DJ RESIDENT		00:00	Billy Bob's Music Party** - Hits
BEEHANN		20:45	
TIA	SAMEDI / SATURDAY 23	21:30	WEEK-END BLUES
ANASTASIA RENÉ with CHRIS BERGSON BAND		23:00	
DJ B. MUSITELLI		00:00	Billy Bob's Music Party** - Hits
<b>AFTERWORK +</b>			
LATINO	TOUS LES MARDIS EVERY TUESDAY		ACCÈS GRATUIT / FREE ACCESS
ROCK'N'ROLL	TOUS LES MERCREDIS EVERY WEDNESDAY	DÈS 18H FROM 6PM	Horaires donnés à titre indicatif. Les spectacles, concerts et événements mentionnés sur ce document peuvent être modifiés, retardés ou supprimés sans préavis. Times are for information only. The shows, concerts and events listed on this document may be changed, delayed or cancelled without prior notice.
LOUNGE	TOUS LES JEUDIS EVERY THURSDAY		**Soirée musicale au Billy Bob's